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Perry : profeetallinen sana jonka juuri sain

Video: https://www.youtube.com/watch?v=C9GLP-XK4p0&t=18s

Tiivistelmä: Perry Stone on kokenut Jumalan mies ja hän kertoo tässä, että sai äskettäin 
profeetallisen sanan Herralta. Hän kertoo olevansa vakavissaan asian kanssa, koska profeetallinen 
sana on arvokas. Tämä viesti on kohdistettu Kristuksen keholle, uudestisyntyneille kristityille, heille,
jotka uskovat Jeesukeen Kristukseen. Perry on kokenut julistaja, jolle on vuosien myötä kehittynyt 
”suodatin”. Se takaa, että hänen viestinsä eivät ole roskaa vaan todellisia jalokiviä.

Viestin kuunneltuani, olen samaa mieltä Perryn kanssa: tämä on tärkeä ja arvokas viesti jokaiselle 
uskovalle. Kuunnelkaa se ajatuksella. Se siunaa teitä paljon.
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